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قديميترين تيم فوتبال آذربايجانشرقي استارت زد

تيم فوتبال ماشينسازي تبريز كه قديميترين باشگاه و به نوعي پر افتخارترين تيم تبريز محسوب ميشود تمرينات خود

را زير نظر رسول خطيبي آغاز كرد.

تيم فوتبال ماشينسازي تبريز كه قديميترين باشگاه و به نوعي پر افتخارترين تيم تبريز محسوب ميشود تمرينات خود را زير نظر
رسول خطيبي آغاز كرد.

به گزارش خبرگزاري فارس از تبريز، اين تيم با سرمربيگري رسول خطيبي جوان تازه كار، اما با تجربه خود قصد آن دارد تا حضور
قدرتمندانهاي در ليگ يك داشته و از اول فصل به عنوان مدعي صعود به ليگ برتر گام در مسابقات بگذارد.

خطيبي ميخواهد كاري بكند كه دايي چند سال پيش در آخرين سال بازيگريش با سايپا انجام داد و به عنوان بازيكن مربي سايپا را
قهرمان ليگ برتر ايران كرد. وي يكي از موفقترين بازيكناني است كه در تمام ردههاي تيم ملي حضور داشته و همچنين در همه ردهها

كاپيتان نيز بوده است.
رسول خطيبي به نايب قهرمان باشگاههاي آسيا به همراه سپاهان، قهرمان آسيا به همراه تيم ملي ايران، حضور در جام جهاني فوتبال
و در باشگاه هامبورگ و بسياري از باشگاههاي مطرح ايران و آسيا حضور داشته است. اين بازيكن با سابقه حال ميخواهد با استفاده

از تجربه خود در تيمهاي مختلف ماشينسازي را دوباره به سطح اول فوتبال كشور باز گرداند.

* سهميه تبريز را به عدد 3 خواهيم رساند
سرمربي ماشينسازي تبريز گفت: با اتحاد و همدلي و كسب نتايج مطلوب ماشينسازي را به ليگ برتر خواهيم برد و با اين كار سهميه

فوتبال تبريز در ليگ برتر را به عدد سه خواهيم رساند.
خطيبي افزود: زمان مناسب براي بازيكن گيري و بدنسازي وجود دارد همچنين سه اردوي 10 روزه تهران، اروميه و سرعين خواهيم

داشت كه اميدواريم تا اردوي اروميه نفرات تيم به طور كامل مشخص شده و تمرينات بدنسازي را آغاز كنيم.
وي خاطرنشان كرد: با چند بازيكن با انگيزه ليگ برتري نيز صحبت كردهايم تا با تلفيقي از بازيكنان جوان و با تجربه تيمي خوب و با

كيفيت را راهي مسابقات كنيم.
خطيبي ابراز داشت: تمام توان خود را براي صعود ماشينسازي به كار خواهيم بست و با لطف خدا پس از چندين سال به اين

موفقيت دست خواهيم يافت.
همه ميدانند كه اگر نبود همت برادران دبيري شايد نامي از اين باشگاه قديمي و مردمي وجود نداشت همتي كه با وعدههاي
مسئولان استاني همراه بود، ولي هيچگاه جامه عمل به خود نپوشيد ايشان هميشه در تكاپو هستند تا نام ماشينسازي را يك بار ديگر

در كشور پر آوازه سازند.

* تمام تلاشم را براي اعتلاي ماشينسازي به كار خواهم بست
شهرام دبيري كه به عنوان رئيس شوراي شهر تبريز و رئيس هيئت مديره باشگاه ماشينسازي فعاليت ميكند معتقد است؛ از زماني كه
مسئوليت اين تيم را پذيرفته و به عنوان رئيس هيئت مديره اين باشگاه انتخاب شدم تمام تلاشم را براي اعتلاي نام ماشينسازي به

كار بستهام.
وي ادامه داد: سال اولي كه باشگاه ماشينسازي تبريز را تحويل گرفتيم اين باشگاه در دسته دو كشور بود و فرصت لازم براي تدارك
يك تيم قوي نبود، به همين دليل در سال اول به دليل اندك بودن زمان براي حضور در مسابقات ليگ دو، ماندن در ليگ را هدف

اصلي خود قرار داديم و در اين كار نيز موفق بوديم.
دبيري عنوان كرد: در سال دوم نيز با خريد امتياز پتروشيمي تبريز اين تيم تنها يك هفته مانده به آغاز رقابتهاي ليگ آزادگان
حضورش در اين مسابقات قطعي شد و زماني براي فراهم كردن يك تيم پرقدرت وجود نداشت، اما با وجود اين در مقطعي از فصل

حتي شانس صعود به ليگ برتر را داشتيم، ولي هدف اصلي ما تثبيت جايگاه تيم را در ليگ يك بود.
دبيري اذعان داشت: امسال با برنامهريزي كه انجام دادهايم هدف اصلي ما صعود به ليگ برتر است و اميدواريم با همت و همدلي

بازيكنان و كادر فني به اين هدف بزرگ نائل آييم.

* سال گذشته نتوانستيم از امتياز ميزباني استفاده كنيم
افشين دبيري مدير عامل باشگاه در خصوص عدم موفقيت تيم در صعود به ليگ برتر نظر ديگري دارد، وي ميگويد: با نظر به نتايج
تيم در داخل و خارج از تبريز مشاهده ميكنيم ماشينسازي از امتياز ميزباني استفاده نكرده، چون بازيكنان و هوادارانمان تا آخرين روز

مسابقه اطلاع نداشتند در كدام زمين بازي انجام خواهد شد و اين يك ظلم بزرگ به باشگاه مردمي ماشينسازي بود.
وي تصريح كرد: سال گذشته 13 بازي خانگي خود را در چهار ورزشگاه برگزار كرديم و در واقع هيچگاه احساس ميزباني در تبريز را

نداشتيم به همين دليل نتايج خارج از خانه ماشينسازي بهتر از نتايج خانگي بود.
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دبيري اظهار اميدواري كرد، امسال زمين بازي تيم در تبريز ثابت بوده و هواداران و باشگاه از اين مسئله متضرر نشوند.
مدير عامل ماشينسازي ادامه داد: كادر فني مجرب و با تجربهاي تيم را هدايت خواهد كرد و مطمئناً با درايت و كارداني اين تركيب

قوي خواهيم توانست به آرزوي بيش از يك دهه هواداران براي صعود ماشينسازي به ليگ برتر جامه عمل بپوشانيم.
با توجه به انگيزه بالاي كادر فني و مديريت آيا تيم ماشينسازي خواهد توانست به انتظار چندين ساله هواداران خود پايان دهد،
شايسته است مسئولان استاني نيز همچون تراكتورسازي ديگر تيم پرطرفدار تبريز و آذربايجان شرقي به ياري اين تيم نيز بشتابند، زيرا
طرفداران اين تيم نيز با حسرت نتايجش را در هر فصل دنبال ميكنند و هيچ وقت اميد خود را براي صعود به ليگ برتر از دست

نداده، چون سابقه درخشان ماشينسازي و افتخارات اين تيم اجازه نااميدي به هيچ هوادار را نميدهد.
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